
 MR-vergadering  12  juni  2023 

 aanwezig:  Bas  (voorzitter),  Brenda,  Arco,  Femmy,  Marcelle,  Annemarie, 
 Ed,  Willy  (notulen) 

 1.  welkom 

 Op  26  juni  hebben  we  nog  een  vergadering  staan.  We  behandelen  hier  de 
 laatste  zaken  en  organiseren  een  etentje  voor  het  afscheid  van  Arco  en 
 Marcelle. 

 Nienke  Havelaar  sluit  om  20u  aan  om  sfeer  te  proeven. 

 2.  vorige  notulen 

 Notulen  20  maart  2023 

 De  evaluatie  van  de  pilot  van  de  verlengde  schooltijden  van  groep  8  is  nog 
 niet  gedaan. 

 Vanavond  stemt  de  GMR  over  een  vergoeding  voor  stagiairs.  De  verwachting 
 is  dat  dit  doorgaat. 

 Annemarie  schrijft  een  stukje  voor  de  nieuwsbrief. 

 De  notulen  worden  goedgekeurd. 

 3.  ingekomen  stukken 

 4.  mededelingen  directie 

 Raad  van  toezicht  houdt  een  scholenronde  met  directeuren  en  een 
 personeelslid  per  school.  Hier  op  school  is  de  afspraak  op  29  aug. 

 We  hebben  inspectiebezoek  gehad  op  het  bestuurskantoor.  Daarna  is  op  een 
 aantal  scholen  gekeken.  Het  inspectietraject  gaat  na  de  zomervakantie 
 veranderen.  Scholen  krijgen  te  maken  met  aangekondigde  en 
 onaangekondigde  bezoeken. 

 Het  verzuimbeleid  van  het  personeel  heeft  de  volle  aandacht. 

 Het  toetssysteem  van  CITO  is  veranderd  naar  de  nieuwste  versie:  leerling  in 
 beeld. 

 Alle  IB-ers  gaan  scholing  krijgen.  Alle  onderwijsassistentes  worden  opgeleid 
 tot  leraarondersteuner  of  kunnen  PABO  gaan  doen  waarbij  CSG  de  Waard  de 

https://docs.google.com/document/d/12CPOcTiOw5_0TL7Zt14GH5U2voRB4T2Z76n315vtb-o/edit


 opleiding  betaalt. 

 In  het  kader  van  goed  werkgeverschap  heeft  de  Waard  een  personeelsfeest 
 georganiseerd. 

 Demi  Hageman  is  tot  aan  de  zomervakantie  een  onderwijsassistent  op  school. 

 We  hebben  een  leuk  kamp  gehad  met  een  fijne,  gelijkwaardige  kampstaf. 

 Vandalisme  wordt  aangepakt.  Jacqueline  heeft  deze  week,  samen  met  Jan 
 Winters,  overleg  met  de  gemeente.  Er  ligt  een  offerte  voor  camera’s.  Een 
 hoog  hek  is  voor  nu  even  geen  optie. 

 Marcelle  gaat  ons  verlaten.  Ze  gaat  in  Barendrecht  een  kleutergroep  draaien. 
 Claudia  de  Geus  heeft  ook  een  andere  baan  gevonden;  vanwege  krimp 
 moeten  we  terug  in  formatie. 

 5.  schoolplan 

 Dit  is  een  plan  voor  4  jaar.  Er  staat  bij  veel  dingen  prioriteit.  De  reden 
 hiervoor  is  dat  veel  dingen  met  elkaar  samenhangen.  We  gaan  komende  jaren 
 inzetten  op  kwaliteitsverbetering;  alle  kopjes  met  prioriteit  hangen  daarmee 
 samen.  Per  jaar  komt  er  een  jaarplan,  met  daaraan  gekoppeld  een 
 jaarverslag. 

 Waarin  onderscheidt  de  Bouwsteen  zich  t.o.v.  de  concullega  school  in 
 ́ s-Gravendeel? 

 Naast  onderwijsinhoud  is  ook  het  schoolklimaat  belangrijk.  Ook  de  bloei-  en 
 groeiklas  zijn  belangrijk.  De  Ringaanpak  komt  ook  in  het  plan  te  staan. 

 6.  begroting 

 MR  vergadering  12  juni  2023 
 We  schuiven  dit  door  naar  26  juni. 

 7.  meerjaren  onderhoudsplan 

 We  schuiven  dit  door  naar  26  juni. 

 8.  formatie 

 We  schuiven  dit  door  naar  26  juni. 

 9.  bekostiging  TSO 

 Als  school  mag  je  een  vrijwillige  bijdrage  vragen,  als  je  expliciet  vermeldt  dat 
 het  vrijwillig  is. 

https://drive.google.com/drive/folders/1kcXR3WWKGIqmqrnb8HfFdVCmAdKvU5-G


 Weinig  zicht  op  waar  we  eventueel  sponsoren  kunnen  vinden  en  wie  bereid 
 zou  zijn  deel  te  nemen  in  een  stichting:  Vrienden  van…….. 
 Voor  eventueel  een  volgend  jaar  eerder  beginnen  met  incasseren,  nu  was  het 
 erg  laat. 

 Voor  nu  nog  een  reminder  sturen. 

 10.  bezetting  MR 

 We  schuiven  dit  door  naar  26  juni. 

 11.  jaarplan  MR 

 We  schuiven  dit  door  naar  26  juni. 

 12.  rondvraag 

 Wanneer  horen  we  meer  over  de  formatie?  Het  rommelt  op  het  plein.  Het 
 idee  is  volgende  week. 

 Op  persoonlijke  titel  de  voorzitter  van  de  GMR  gebeld.  De  info  vanuit  het 
 bestuurskantoor  is  warrig  en  dingen  laten  lang  op  zich  wachten. 

 Er  bestaat  een  identiteitscommissie  van  de  school.  Daar  moet  een  MR-lid  in. 
 Annemarie  gaat  dit  doen. 

 Het  zou  fijn  zijn  als  de  ingang  van  de  kleuters  op  tijd  open  gaat  zodat 
 kinderen  niet  hoeven  te  wachten.  Hier  wordt  aan  gewerkt. 


